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Protokoll lokala brottsförebyggande rådet, 
Järva den 10 oktober 2024 

Närvarande:  
Rashid Mohammed, ordförande (V)  
Ole-Jörgen Persson, 1:a vice ordförande (M) 
Azad Hassan (S) 
Åsa Nilsson Söderström (L) 
Letti Freivalds (S) 
Jonas Eliasson, Järva SDF 
Abdi-Nur Isse, Järva SDF 
Ylva Almgren, Järva SDF 
Emilia Eriksson, Järva SDF  
Aron Menzaros, LPO Järva 
Joakim Norenhag, LPO Järva 
Sanna Berg, Fastighetsägare i Järva 
Christina Hygrell, Svenska Bostäder 
Igor Borg, Fastpartner 
Caroline Söderberg, Fastpartner 
Bengt Tersler, Kista räddningstjänst 
Håkan Rosander, Lunda företagsgrupp  
Tommy Elofsson, Spånga företagarförening  
 
 
Tidpunkt 
10 oktober 2024 kl. 9.00–11.00 

Plats 
Blå Huset, Tensta  

1. Mötet öppnas  
Rashid Mohammed öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
Rashid Mohammed och Ole-Jörgen Persson utses till 
protokolljusterare.   
Dagordningen godkänns och föregående protokoll läggs till 
handlingarna.  
 

2. Lägesrunda  
Kort lägesbild från respektive organisation:  
 

Järva stadsdelsförvaltning
Staben

Protokoll lokala BRÅ
241010 Dnr: JÄRVA 2024/8

16363 Spånga

ylva.almgren@stockholm.se

start.stockholm

o
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Protokoll lokala brottsförebyggande rådet, 
Järva den 10 oktober 2024 
 

Polisen:  
Polisen upplever just nu att området är lugnt. Polisen har haft 
dialog gällande Husby och ungdomshäng där man mött upp på 
Framtidens hus med ungdomar och professionella angående 
ungdomshäng på parkeringsdäcket.  
Det har skett två explosioner i Tensta och förundersökning 
pågår i ärendet.  
 
Lunda företagargrupp:  
Vill gärna sprid en app som heter Svensk handel där man kan 
göra polisanmälningar och varna kollegor om snatterier etc. och 
önskar att fler näringsidkare använder sig av appen.  
Lyfter att det brunnit i Lunda och önskar information om 
händelsen från Polisen som svarar att ärendet rubriceras som 
mordbrand och utredning pågår.  
Lyfter problematiken med narkotika överlag i samhället och 
önskar ett större fokus på köparna.  
 
Fastighetsägare i Järva:  
Skickar en hälsning från SKB som är väldigt nöjda med det stöd 
de fått från stadsdelsförvaltningen i de senaste explosionerna på 
Föllingegränd i Tensta.  
Upplever fortfarande att det finns ungdomshäng vid 
Glömmingegränd i Tensta. Fastighetsägarna i Järva ser 
problematik med att personer sover och brukar narkotika vid 
Rinkebysvängen och Västerby backe i Rinkeby. 
Fastighetsägarna i Järva rapporterar om problematik med 
narkotikaförsäljning vid Trondheimsgatan.  
Föreningen har tagit fram information om våld i nära relation 
som fastighetsägare gärna får ta del av.  

Kista räddningstjänst:  
Rapporterar att det just nu är lugnt i Järva men att den senaste 
tidens sprängningar i Tensta är avvikande. 

Svenska Bostäder: 
Rapporterar om ungdomshäng vid Trondheimsgatan men har 
bra dialog med polisen för att stävja problematiken.  

 
Fastpartner:  
Rapporterar om ett ökat häng inne i Tensta centrum. Mycket 
ungdomar i rörelse inne i gallerian på dagtid med anledning av 
öppningen av Järva gymnasium, dock är upplevelsen att det inte 
bidrar till otrygghet i gallerian.  
Rapporterar om lugn i Rinkeby centrum och att Fastpartner har 
öppnat kontorshotell i Rinkeby där de hyr ut kontorsrum till 
verksamheter.  
Fastpartner får fråga om parkeringen i Rinkeby centrum och 
svarar att man inte har möjlighet att ändra parkeringen till gratis 
parkering då den redan är överbelastad.  
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Spånga företagarförening:  
Upplever att det är lugnt i Spånga och att det varit så under en 
längre tid. Spånga företagarförening flaggar dock för att det 
fortfarande finns en problematik med stölder och snatterier på 
Ica men att detta nu tillhör normalbilden. Upplever det allmänt 
rörigt med trafiksituationen i Spånga.  

Järva stadsdelsförvaltning:  
Biträdande stadsdelsdirektör Abdi-Nur Isse informerar om att 
Järva stadsdelsförvaltning nu har en ny stadsdelsdirektör, Toni 
Mellblom. Toni hade förhinder på dagens möte men kommer på 
nästa möte.  
Järva stadsdelsförvaltning informerar också om att Stockholms 
stad tagit fram en ny chefsstruktur och att arbetet är påbörjat i 
Järva stadsdelsförvaltning. Den nya chefsstrukturen träder i 
kraft 1 januari 2025.  
Järva stadsdelsförvaltning har startat projektet ”I Järva pratar vi 
om våld” som syftar till att arbeta med våld och påbörja arbetet 
tidigt.  
Järva stadsdelsförvaltning har startat ett ytterligare nytt projekt 
genom Europeiska socialfonden (ESF) i syfte att arbeta med 
unga som varken arbetar eller studerar med särskilt fokus mot 
nyanlända, funktionsnedsatta och placerade ungdomar.  
Abdi-Nur Isse fortsätter att informera att stadsdelsförvaltningen 
har bra samverkan med polisen i aktuella frågor. Med anledning 
av problematik med vuxna missbrukare vid Kista torg har en 
särskild trygghetsinsats i Kista initierats.   
I Kista pågår arbetet också med Kista busstorg och dess 
omdaning, där är stadsdelen är en del av arbetet.   

 

3. Tema: Särskilt utsatta brottsoffer 
Emilia Eriksson, projektledare för ”I Järva pratar vi om våld” 
presenterar sitt arbete som en del av Järva stadsdelsförvaltnings 
lokala samverkansöverenskommelse med Polisen.  

4. Övriga frågor 
Inga övriga frågor.  

5. Nästa möte  
28 november 2024 kl. 9.00–11.00, plats meddelas senare. 
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